
Nova sekcija športno-rekreativnega
društva iz Novih Jarš

Prizadevni člani Športno rekreativnega društva iz Novih Jarš so v
začetku oktobra ustanovili sekcijo za karate. Pri ustanavljanju sekcije
so svoj del prispevali tudi Mclita Satler, predsednica ŠRD iz Novih
Jarš, Ana Čeferin, predsednica ZKPO OS Jože Moškrič-Ciril pri za-
eotovitvi telovadnice in trener Bojan Jamnik.
Čeprav deluje sekcija za karate šele dva meseca. v njej trenira že nad
70 (predvsem) pionirjev in pionirk, cicibanov in cicibank, pa tudi
nekaj članov. Ustanovitelji sekcije pa pričakujejo tudi še mladince in
mladinke ter člane in članice.

Sedaj trenirajo v eni skupini. V mesecu novembru pa so ustanovili
ustanovili še skupino, v kateri bodo lahko posamezniki hitreje napre-
dovali. V njej bodo trenirali tisti člani, ki to zmorejo in hočejo.

Treningi so vsak ponedeljek od 18. do 19. ure in četrtek od 18. do
19.30 ure na novi usnovni soli na Clevelandski ulici 11. Treninge vodi
izkušen trener Bojan .lamnik, 1 kyu.

Bojan Jamnik Dina Slabšak
Bojan Jaranik, trener: »Gledc na
število članov je prostor, v katerem
treniramo, premajhen. V takih ra-
zmerah trener težko obvladuje sku-
pino. Disciplina pa je seveda pred-
pogoj za uspešno delo. Nujno bi mo-
rali dobiti v uporabo večji prostor.
Sekcija bi potrebovala še enega tre-
nerja. ker je število članov res veli-
ko.«

Dina Slabšak: »Natreningihse poču-
tim dohro. Za karate me je navdu-
šila prijateljica Petra. Upam, da se
bom veliko naučila.«

Miha Čcbular »arja Košir
Miha Čebular: »Trenirat sem prišel
ludi zato. da se bom lahko branil, če
bo potrebno. Ko bom starejši, me bo
očka vpisal k nogometu. Tovaris je
dober. Prav pa je, da je včasih tudi
strog. Od posameznika je odvisno,
kolikose bo naučil. Eni so bolj priza-
devni, drugi manj.«
Darja Košir: »Meni so treningi všeč.
Pričakujem, da se bom veliko naučila
in da bom opravila izpite za posa-
mezne pasove. Trcningi zahtevajo
resno delo in disciplino.«
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